
Protokoll Styrelsemöte MiniGiraffen 2021-06-17

Närvarande: Lisa Edespong, Anna Gutenmark, Alexander Sundström, Lisa
Eneroth, Jonathan Siverskog, Martin Jakobsson och Sara Johansson
Andersson.

Aktuella ärenden:
● Styrelsen har informerat medlemmar om att kommunen öppnat upp

samrådet för den nya detaljplanen Ekkällan - Smedstad 1:18
(Ryttargårdskyrkan). Samrådet pågår 7 juni - 9 juli.

Den grupp av medlemmar som tillsatts för att arbeta med och bevaka
förskolans intressen kring den planerade ombyggnationen kommer
att sammanträda 22 juni för att diskutera vad som ska göras med
anledning av samrådet. På styrelsemötet togs det upp att vi ska
påpeka att det bör finnas plan för vad som ska hända med förskolan,
detta både för förskolans lokaler på lång sikt samt även under
ombyggnationen. Lisa ställer också fråga till Lejonfastigheter kring
vad vi skulle kunna göra i detta läge. Styrelsen informeras om svar
innan det skickas.

På måndag 21 juni kommer det också att hållas ett möte med
Magnus som är ansvarig för ombyggnationsplanerna på
Ryttargårdskyrkan. Han har via mail meddelat att de kommer att
skjuta på datum för slutgiltigt beslut från kyrkan kring genomförande
av nybyggnationen och även hantering av lokaler för förskolan till
augusti.

● Överlämning från tidigare styrelsemedlemmar till nya
styrelsemedlemmar som valdes in vid årsmötet är genomförd till viss
del men är fortfarande pågående. Det hela genomförs individuellt
inom ramen för respektive roll innan de tidigare
styrelsemedlemmarna lämnar föreningen.



● Styrelsen och firmatecknare är uppdaterat på bolagsverket och vi har
fått nytt registreringsbevis.

● Ägar och ledningsprövning är redo att skickas in till kommunen.

● Materialansvarig Lisa planerar för genomförande av polering av golv
på förskolan under semestrar

● Förskolan stänger 28-31, under den perioden har inga barn
tillsynsbehov.

● Jonathan pausar posten under den period förskolan är stängd och
hämtar sedan den post som levereras därefter på förskolan.

● Alexander har fått protokoll från avtalsförhandlingar med Kommunal
signerade.

● Från lekplatsbesiktning kvarstår påfyllning av sand som behöver
göras på grund för hög fallhöjd under rutschkana. Sanden är beställd
av kyrkan och Lisa kollar med Bitte vem som utför fördelningen av
sanden.

● Är problem med att det samlas vatten i solsegel när det regnar. Inte
en prioriterad fråga fram till sommaren utan det ser över till hösten.

● Konstaterades att hemsidan behöver uppdateras med hänsyn till
bland annat föräldrainsats där att föräldrar inte längre arbetar
ensamma samt kring arbetsgrupper.

● Beslutatades om datum för styrelsemöten under hösten. Martin
lägger in i styrelsen kalender.

Nästa styrelsemöte: 18 augusti 2021


